
Protokół nr 39/2022   

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej 

oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

w dniu 23 czerwca 2022 r., Starostwie Powiatowym w Śremie 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1400 sali  sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie. W 

momencie otwarcia posiedzenia obecność potwierdziło 12. członków Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

W posiedzeniu uczestniczyli także: Sekretarz Powiatu p. Dominika Fornalik, Prezes spółki Szpital 

Powiatowy im. Tadeusza Malińskiego w Śremie p. Michał Sobolewski, główna księgowa SP ZOZ 

Szpital w Śremie w likwidacji p. Marta Jankowska. 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Pan Hieronim Bartkowiak. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ad.1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji  stwierdził pełen skład Komisji – 12 

obecnych.   

 

Zaproszenie na posiedzenie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Do porządku obrad nie zgłoszono uwag. Przyjęto go w następującej treści: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego SP ZOZ Szpital w Śremie za 2021 rok - ref. Pani Marta Jankowska główna 

księgowa SP ZOZ Szpital w likwidacji. 

4. Informacja o działalności spółki Szpital Powiatowy im. Tadeusza Malińskiego w Śremie Sp. 

z o.o. w 2021 r. - ref. Pan Michał Sobolewski Prezes spółki Szpital Powiatowy (…). 

5. Wolne głosy i wnioski. 

 

Ad.2 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy Radni chcą zgłosić uwagi do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia komisji. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

Przewodniczący Komisji sprawdził qorum ( 12 obecnych) przeprowadził głosowanie, w wyniku 

którego protokół nr 38/2021 z dnia 26 maja 2022 r. został przyjęty jednogłośnie ( 12 za). 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji udzielił głosu pani Marcie Jankowskiej głównej księgowej SP ZOZ 

Szpital w likwidacji. Pani księgowa omówiła roczne sprawozdanie finansowe SP ZOZ Szpital w 

Śremie za 2021 rok. Podała, że SP ZOZ Szpital w Śremie nie posiada już aktywów. Aktywa obrotowe 

wynoszą 255,45 zł.  Strata za 2021 r. wyniosła 440,19 zł. Z dniem 31 grudnia 2021 r. zakończyło się 

postępowanie likwidacyjne i szpital został wykreślony z Krajowego Rejestru Sądowego.  

Przewodniczący otwarł dyskusję. 

 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję. Następnie sprawdził quorum (12 radnych) i poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
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finansowego SP ZOZ Szpital w Śremie za 2021 rok. Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie 

12 głosów za. Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad.4 

Przewodniczący Komisji udzielił głosu p. Michałowi Sobolewskiemu Prezesowi spółki z o.o. 

Szpital Powiatowy im. Tadeusza Malińskiego w Śremie. Prezes omówił Informację o działalności 

spółki Szpital Powiatowy im. Tadeusza Malińskiego w Śremie Sp. z o.o. w 2021 r. Informacja stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pan Prezes uzupełnił, że rok 2021 naznaczony był także leczeniem chorych na Covid-19. Oddziały 

covidowe były zorganizowane na I i częściowo na III kondygnacji. Udało się je zabezpieczyć głównie 

załogą szpitala, nie zatrudniając dodatkowego personelu i co istotne, nie zakłócając ciągłości pracy 

innych oddziałów. W związku z tym w sprawozdaniu wykazane są nadwykonania w każdym 

zakresie, co spowodowało też nadwykonania w zakresach ponad ryczałtowych i dodatkowe 

przychody. W stosunku do roku 2020 udało się zmniejszyć stratę o ok. 300 tys. zł.  

 

Przewodniczący otwarł dyskusję. 

 

Radny Pan Paweł Wojna zapytał o stan zatrudnienia na początku i na końcu ubiegłego roku. 

Pan Prezes powiedział, że w tej chwili precyzyjnie nie odpowie, ale są to wielkości bardzo 

porównywalne. Poza tym w ostatnich latach ta liczba też nie ulega większym zmianom. Ma tu na 

myśli zatrudnionych na umowy o pracę, umowy cywilnoprawne. Na czas covidowy niewielka liczba 

osób została dotrudniona. Na umowie o pracę jest zatrudnionych ok. 300 osób. Wszystkich 

pracowników jest do 600 osób, ale nie każda osoba pracuje na pełnym etacie. 

Nie zgłoszono więcej pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję.  

 

Ad.5 

Nie zgłoszono wniosków i spraw do omówienia.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Hieronim Bartkowiak powiedział, że po wakacjach nastąpi zmiana 

godziny rozpoczęcia posiedzeń Komisji,  z godz. 1400 na 1330. Następnie z uwagi na wyczerpanie 

porządku posiedzenia zamknął posiedzenie o godzinie 1435. 

 

Protokołowała:          

Magdalena Mulkowska – Wydział OI     

 

 

                         Przewodniczący Komisji        

                     Zdrowia, Pomocy Społecznej            

                          oraz  

                            Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

 

   Hieronim Bartkowiak  
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